

目錄 Table of Contents

學術研究論文 Academic Research Papers

- 智慧型載具及多元探究教學法應用於物業管理人才培育【羅紫萍、李秉展】 ..... 1  
Application of multi inquiry teaching method with smart devices in personnel training for property management  
Tzu-Ping Lo, Pin-Chan Lee
- 物業管理公司現場主管管理職能量表之建立【薛昭義、薛榮棠、孔仁奕】 ..... 11  
The development of the managerial competency scale for the site property manager  
Chao-Yi Hsueh, Jung-Tang Hsueh, Ren-Yi Kung
- 降低大學院校研究生室之用電—以雲林科技大學工程五館為例【陳棟燦、郭傑凱】 ..... 25  
Reducing the utility using of college graduate room- a case study of the Engineering Building V in Yuntech  
Tung-Tsan Chen, Jie-Kai Kuo
- 以本體論為基礎推論室內空氣與環境品質知識庫之設計與應用【張智元】 ..... 35  
Design and application of an ontology-based indoor air quality and indoor environmental quality knowledge base  
Chih-Yuan Chang
- BIM 技術導入營運維護管理前置作業規劃之研究【林祐正、洪佳君、陳彥貝】 ..... 49  
BIM execution plan development for maintenance management at early stage of operation and maintenance phase  
Yu-Cheng Lin, Chia-Chun Hong, Yen-Pei Chen

實務應用論文 Practical Research Papers

- 臺北市都會社區防災管理實務推動【周瑞生、吳家輝】 ..... 61  
Management and promotion of disaster-resilient community in Taipei city  
Jui-Sheng Chou, Jia-Huei Wu
- 健康辦公室之物業管理【胡佩青】 ..... 79  
Property management on healthy office environment  
Pei-Ching Hu
- 台灣物業管理學會簡介、入會申請表；物業管理學報論文審查流程、投稿報名表 ..... 87  
TIPM introduction, member registration; peer review process of JPM paper, paper submission